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#ffi Slovo starostv obce
YáŽeni spoluobčané,
těsně před koncem roku se sluší hodnotit \^ýsledky toho, co
se povedlo či naopak. V případě práce zastupitelstva obce a
činnosti pracovníků obecního uřadu je na místě, aby tak
učinil volič, tedy občan naší obce, tedy Vy!
Nejlepším prostorem pro toto je veřejné zasedéni
zastupitelstva obce, tam Se o všem hovoří, vše se
projednává a schvaluje. Činnost volených organů obce se
odvíjí ve čtyřletých volebních obdobích a tak alespoň
připomenu to nejdůleŽitější' co se od roku 2006 událo'
Na konci roku 2006 a na jďe 2007 anketa občanů a
roáodnutí zastupitelswa obce určilo poprvé v dějinách naší
vesnice nánvy ulic. Všichni jsme si již zvykli, orientace
napÍ. záchranných sloŽek je mnohem lepší.
obec vstoupila do Spolku pro obnovu venkova a vpžívá
vzájemné spolupráce obcí i s tímto orgiínem. V tomto
období se zaěa|y připravovat změny územního pliínu obce.
Byly urěeny nové lokality pro rozvoj prumyslu, bydlení,
zeleně a další regulační prvky rozvoje obce.
Uskutečnil se konkurz na ředitelku mateřské školy (tu dle

výsledku konkurzu a rozhodnutí zastupitelstva jmenuje a její práci hodnotí starosta obce). By|y zahájeny
projektové práce a později první kroky plynofikace vytápění mateřské školy (od otevření V roce 1979 bylo vše
na elektriku). Zastupitelstvo rozhodlo o postupných krocích zvýšení bezpečnosti chodců' především Žaků
zék|adni školy (novévytazné značeru přechodů u školy, úpravy chodníku, ýjezdovázrcadla, projekt osvětlení
přechodů' měřiče rychlosti atd.).
Již v zimé 2008 obec zadala vypracovríní projektové dokumentace k územnímu řízení pro splaškovou
kana|izaci (napojení na hranici s Horními Ředicemi a odvádění na čističku do Holic). Stavební uřad Holice,
rozhodující vodoprávní orgiín' kteý schvaluje změny rozvoje naší obce, roáodl o nutnosti aktuálně řešit
odkanalizoviíní obce. obec proto nyníza pomoci možné dotace tuto obrovskou investici a stavbu připravuje.
Probíhá uzemní Ťizeni, je zadán projekt pro stavební íizení, v r.20| l se uskuteční jednríní s vlastníky dotčených
pozemků a upřesnění trasy kanalizace a umístění odpadních jímek.
Zaěátkem r. 2008 zastupitelstvo obce schválilo postup prací v centru obce (parkoviště, kurt, park ...). odborné
firmě bylo zadáno zhotovení elektronické ostrahy obecních objektů, změnil se nájemce hostince, opravovala se
a doplňovala technika pro hasiče a pro údržbu obce. obec podala žádost o dotaci na zatep|ení mateřské školy
(e dokoněeno). obec vstoupila do dotovaného systému třídění odpadů přes firmu Ekokom, jednala s firmou
Formagrau o budoucí ýstavbě nové haly a plánovaném chodníku v Dašické ulici (později se neuskutečnilo na
úkor nové silnice v této ulici). PruběŽně se pracovalo na podkladech pro změny územního plánu' úpravách
centra obce, úpravách v hostinci a pravidelné údrŽbě potoka.

"/-,'
'*:.f_1.

ť1;
-4



Zastupitelstvo obce roáodlo v tomto roce o novém nájemci bytu v mateřské škole, pracovní četa obce
likvidovala černou skládku odpadů při silnici na Dašice, obec zadala vypracovríní studie protipovodňoých
opatření na potoce, byl vylepšen systém sběru skla, plastu a papíru posílením sběrových míst, doplněno veřejné
osvětlení v obci. opět se dovybavovala hasičská technika, byla zadána studie možné přístavby tělocvičny a
rekonstrukce zák|adnt školy, došlo k přehodnocení komplexního pojištění obecního majetku (budovy, technika,
zařízení atd.).
Na konci r. 2008 proběhlo ýběrové Ťizent na účetní obce, zastupitelswo obce rozhodlo o dalším využití Fondu
rozvoje bydlení (půjěky občanům na úpravy domů pro bydlení), byl připraven výběr nájemců provozoven
sluŽeb (hostinec, modelríž nehtů, masétže), byl připravovrín projekt na sazení stromů a keřů v obci s výraznou
stáÍrí dotací, by| zadán tepelný audit obecních budov k úspoře energií a v obci zaveden pýlový svoz plastů a
tetrapaků.
Na přelomu let 2008 a 2009 proběhly vnitřní úpravy zasedací místnosti na obecním uřadě. Zastupitelswo
posuzovalo projekt Ředitelswí silnic a dálnic na R35 (čffiroudá rychlostní silnice) procházející v budoucnu
nďím katastrem.
Rok 2009 byl ve znamení hodnocení a příslušných opatření v nájmu hostince, provozu fitcentra a provozoven
služeb. obec připravovala legislativně i technicky možnost vďení v hospodě (povolení Krajské hygienické
stanice, projekt kuchyně atd.). V tomto období bylo jednano s několika ťrrmami o moŽnosti výstavby rodinných
domů a položení inženýrských sítí v lokalitě Dašická (louka mezi Dašickou ulicí a farmou p. RuŽičky). Dnes je
jížzrea|izoviíno a výstavba soukromou ťrrmou bude pravděpodobně v r.201l zahájena.
Dále obec zafinancovala úpravy parkovišť před samoobsluhou (pozemky Jednoty!), rozvíje|a se aktivně činnost
Dobrovolného svazku obcí Holicka (starosta naší obce je místopředsedou svazku) v oblasti přípravy společných
projektů obcí na sběrové dvory, cyklostezky, úpravy veřejných prostranství, hasičských zbrojnic, kulturních
památek apod. By|azahájena rekonstrukce mateřské školy, řešilo se i personální obsazení v této škole.
Proběhla oprava střechy a fasády hasiěské zbrojnice a myslivecké klubovny za aktivního přispění těchto složek.
Na obecním uřadě by|o zšízeno pracoviště Czech Pointu (veřejnost jej hojně využívá např. při poÍízeru qýpisu
zkatastru nemovitostí, výpisu zrejstříku trestu, ...).Za pomoci finanční dotace byl zatep|en obecní uřad a
vyměněna okna.
Velkým zásahem do dopravy v obci byla stavba dvou mostů přes potok, tím vyústil dlouholetý intenzivní tlak
obce na správce potoka a silnice vzhledem k ochraně obce před
povodní (prutok pod mosty se zvětšilo 1/3).
Zastupitelstvo obce dále řešilo technický stav hostince, byl pořízen
posudek statika, sfudie úprav a připravována projektová dokumentace

pro generální rekonstrukci
v několika etapách.
Byly zhotoveny nové asfďtové
powchy místních komunikací
v ulicích Karla Poura a Malá strana.
recyklátem opraveny ostatní ulice (vzhledem k velkému provozu nejen
osobních vozidel je povrch nevyhovující _ obec má připraveny projekty na
postupné další úpravy, logicky spíš po stavbě kanalizace!).
V této době zastupitelstvo rozhodlo o postupu ziskání objektu byvalých jatek
v areálu zemědělského druŽstva, bylo intenzivně jednano s vlastníky pozemků
a správcem konkwzní podstaty (nyní je jiŽ obec vlastníkem budovy, pozemky
koupí v r. 201 1).
V obci intenzivně působí několik realitních kanceliaí, které jednají s vlastrríky

vhodných lokďit pro bytovou ýstavbu a dnes je již 20 nových parcel (u Bellindy, u bývalého zahradnictví
Horríkoqých, ;,u Šnoplů.. a v uliciZaMostem) prodiírro novým občanům obce,zatímtedy spíš stavebníkům.
V tomto r. 2010 řešilo zastupitelstvo obce problematiku spolufinancování dotovaných akcí - zatep|eni mateřské



školy, výsadby ze|eně v obci, poŤízení projektové dokumentace pro stavební řízení na kana|izaci a koupě

objektu bývalých jatek s pozemky. Velkou investicí jak pro obec tak pro nájemce hostince byly úpravy hostince
pro vaření a kulturnější posezení v této provozovně. obec zvelebila i předsálí a jeviště (nyní se bude malovat

sál).
Pro sportovní činnost na šatny a sklad u kurtu byla zakoupena stavební buňka,
zároveň by|a zadána bezpečnostní revize spottovišt' v obci. Před obecním

úřadem byla provedena 1. etapa úprav parkoviště a přechodu pro chodce,

dokončení se předpok|áďáv r' 2011. V průběhu roku se několikrát upravovalo a
projednáva|o zadání změn ě' 2 uzemního plánu. Na objektu mateřské školy se
rekonstruovala střecha a v areálu MŠ proběhly úpravy zeleně a venkovních

zaŤízeni.

Zastupitelstvo obce připravuje s výhledem realizace cca 2-5 let kompletní
rekonstrukci hospody se sálem, přístavbu tělocvičny k základní škole, rea|izaci

další výsadby ze|eně podél polních cest a silnice na Drahoš, úpravy
zakoupeného objektu v areálu JZD nahasičskou zbrojnici, garáže a dílny iďržby
obce, výstavbu sběrového dvora a stavbu splaškové kana|izace. Plány jsou to
velmi smělé, ale problém bude především v jejich financování. o tom příště v 1.

čísle Dolnoředického zpravodaje v r,2011.

Všem zastupitelům, členům poradních výborů zastupitelstva obce, pracovníkům obce i ostatním, kdo se na

chodu obce jakkoli podíleli osobně děkuji, do nového roku přeji vše dobré.
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8.5.2010 - Memoriál Karla Poura

Dětsky den - vyhodnocení soutěže ,,Cvič a vyhraj,, oslava ] 00. narozenin nejstarší občanlry p, Slabé



1.9.2010

Certovské dovóděni

Letní tábor ve Slatině nad Zdobnicí

Komunální volby - ], volička p. Chocholoušová 9]. narozeniny oslavila p. Šotolová

Dolnoředicky zpravodaj vychází 2 9. 1 2, 2 0 1 0

Zpívání s Barevnou muzikou


